
Värmskog fibernät ek. förening 
 
Protokoll fr styrelsemöte den 20 okt 2011 

 
Plats  Lijenäs skola 
Närvarande Dag Hallén, Eva Sidenvall, Jan-Eric Sandh, 
  Sven-Erik Bengtsson, Johan Söderlind, 
  Ola Andersson 
 
§ 1 
Ordf hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 
 
§ 2 
Ola och Johan lämnar rapport ang de frågor som kontaktpersonerna, 
medlemmar och icke medlemmar behöver svar på i sina dialoger med 
grannar m fl. Kontaktpersonerna har behov av ett infomaterial som på ett 
enkelt sätt besvarar bybornas frågor. 
Johan och Ola åtar sig att göra ett informationsmaterial som 
kontaktpersonerna kan använda på sina möte i byarna. 
 
§ 3 
Dag och Sven-Erik rapporterar från dagens möte med Eltel, Infratek och 
Relacom ang formerna för partneringupphandling. Mötet leddes av Anders 
Gräsberg, Xmentor. 
 
§ 4 
Styrelsen diskuterar hur vi ska förhålla oss till frågan om medlemmarna vill 
göra delbetalning av anslutningsavgiften. Det kan bli aktuellt och det 
kommer då att påverka kassaflöde/likviditet. Hur ställer vi oss till att ge 
delkredit på sex månader? 
 
§ 5 
Kommande aktiviteter diskuteras 

- politikerdag söndagen den 20 nov på eftermiddagen 
- markägarträffar helgen 12-13 november 

Eva bjuder in politiker på i första hand regional nivå till fika med 
Värmskogsborna den 20 nov. 
 
§ 6 
Skyltar på ”stora vägen” skulle markera vad som pågår i Värmskog. 3 st 
borde räcka, format 1500x1500mm vore önskvärt. Jan-Eric kollar priser. 
 
§ 7 
Nästa styrelsemöte blir lördagen den 29 okt kl 10.00. 
 
§ 8 
Mötet förklaras avslutat. 
 
Vid pennan Eva Sidenvall 


